(version française ci-dessous)

Please circulate
Call for papers
International Seminar
Children and family dynamics in sub-Saharan Africa.
Paris, France, 26-28 October 2016
French Institute for Population Studies (INED)

Submission deadline: 31 mai 2016

The seminar will focus on the family dynamics around children in sub-Saharan Africa, including four axes:
1 – The complexity and the dynamics of children's family environment;
2 – The influence of family environment on children's situations and outcomes;
3 – Normative frameworks and practices linked to parenting and childhood;
4 – Methodological questions about data collection strategies  and about the strengths and shortcoming of the different data sources.

Please read the detailed call for papers:  http://slam.site.ined.fr/en/DyPE/seminar/

Please send your submission before 31 May 2016 to the following address:  dype-coord@listes.ined.fr  

For additional information, please contact:  dype-coord@listes.ined.fr


A diffuser :
Appel à communications
Colloque International
L'enfant et ses proches. Dynamiques familiales en Afrique Subsaharienne.
Paris, France, 26-28 octobre 2016
Institut national d'études démographiques (​Ined) 

Date limite de soumission : 31 mai 2016

Le colloque abordera les dynamiques familiales autour de l'enfant en Afrique Subsaharienne, autour de quatre axes : 
1 – La complexité et la dynamique de l’environnement familial de l’enfant ;
2 – L’influence de l’environnement familial sur la situation et le devenir de l’enfant ;
3 – Les cadres normatifs et les pratiques autour de la parentalité et de l’enfance ;
4 – Les questions d’ordre méthodologique sur les stratégies de collecte ainsi que sur les potentialités et les limites des différentes sources de données.

Veuillez lire l'appel à communication détaillé : http://slam.site.ined.fr/fr/DyPE/colloque/
Les propositions de communication sont à envoyer, au plus tard le 31 mai 2016, à l'adresse suivante :  dype-coord@listes.ined.fr

Pour toute information complémentaire veuillez contacter:
 dype-coord@listes.ined.fr

